



ASSET LIST

LOT 143: WEARABLE SMART CHARM SECURITY PROXIMITY ALERT SYSTEM PATENTS FOR SALE

143号专利包：穿戴式智能挂件接近报警系统专利待拍

Ocean Tomo Bid-Ask™ Market patent auction lot 143 offers six (6) issued U.S. patents, working alpha prototypes, proprietary software, parts, know-how, website and social media from Charm Alarm, LLC. The Charm Alarm patented system can alert the user when there is a separation between the user and a valuable that is attached to an object monitor, and can activate an audible alarm on the object monitor to help locate the valuable. The patented system does not require the use of a smartphone. A *Market Research Future* report shows the global wearable smart personal safety and security device market is estimated to reach a market value of 5.5 billion by the end of 2025. According to the technology owner, Ms. Diane Jenkins, "the patented technology has the capability to complement and enhance the development of a wide variety of wearable technologies, adding value to strategic IP portfolios in the wearable space, a trending market which is currently growing at a rapid rate." The patents in auction lot 143 will benefit suppliers and companies in a wide range of industries, such as the wearable security device providers, smart components manufacturers, wearable technology and smartphone manufacturers, smart jewelry manufacturers, wearable medical alert systems, etc.

Ocean Tomo Bid-Ask™市场143号待售专利包提供了六（6）项已授权专利，以及有效的产品原型、专有软件、专有技术、零件、网站和社交媒体。待售资产全部来自Charm Alarm, LLC。当附在贵重物品上的监测器与用户分离时，Charm Alarm专利系统就会向用户发出警报，并激活监测器上的声音警报装置帮助找到贵重物品。该专利系统无需使用智能手机。Market Research Future的一份报告显示，到2025年底，全球可穿戴智能个人安全防护设备市场的价值将达到55亿美元。据技术所有者Diane Jenkins女士说，“该专利技术能补充和促进各种可穿戴技术发展，为可穿戴领域的战略知识产权组合实现增值，目前该市场正在飞速增长。”143号专利包将使广泛行业领域的企业受益，例如可穿戴安全设备提供商、智能组件制造商、可穿戴技术和智能手机制造商、智能珠宝制造商、可穿戴医疗警报系统提供商等。

For further information or to bid on this lot, please email Bid-Ask@OceanTomo.com.
竞拍该专利包或详询更多信息，欢迎联系 Bid-Ask@OceanTomo.com.

NO. NO. 序号 公开号	PUBLICATION NO. 公开号	PATENT TITLE 专利名称	PRIMARY IP CLASS IPC主分类号	PRIORITY DATE 优先权日	FILE DATE 申请日	ISSUE/PUBLICATION DATE 公开日	NO. OF FORWARD CITATIONS 前引数量
1	US9165447	Smart charm anti-theft system 智能挂件防盗系统	G08B 13/14	3/28/12	3/27/13	10/20/15	9
2	US9437091	Smart alarm object proximity system using motion detection signal adjustment 使用移动检测信号装置检测物体接近的智能挂件	G08B 13/14	3/28/12	9/9/15	9/6/16	5
3	US9786142	Wearable charm anti-theft system with manually cancellable alert sequence 带有手动取消警报功能的可穿戴式防盗挂件	G08B 13/14	3/28/12	8/4/16	10/10/17	3
4	US10062252	Wearable charm anti-theft system with power saving feature 具备节能功能的可穿戴式防盗挂件	G08B 13/14	3/28/12	9/6/17	8/28/18	2
5	US10339774	Wearable charm anti-theft system with an environmentally sensitive sensory alert 对周围环境敏感的可穿戴式防盗挂件	G08B 13/14	3/28/12	8/6/18	7/2/19	1
6	US10777053	Wearable charm anti-theft system with a snooze feature 可设置离线功能的可穿戴式防盗挂件	G08B 13/14	3/28/12	6/30/19	9/15/20	
7	N/A	Prototype 产品原型	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A
8	N/A	Software 软件	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A
9	N/A	Development parts 开发部件	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A
10	N/A	Know-how 专有工艺	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A
11	N/A	Website - www.charmalarm.com 网站	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A
12	N/A	Social media - Facebook 社交媒体	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A
13	N/A	Social media - Twitter 社交媒体	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A
14	N/A	Social media - Pinterest 社交媒体	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A